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Szanowni Mieszkańcy.

Niestety, ale śladem lat ubiegłych nie organizujemy już zbiórki poświątecznych
choinek. W świetle dziś obowiązujących przepisów prawa o odpadach, a nasze choinki
to odpady, taka zbiórka jak poprzednio nie jest możliwa. Choinek musimy pozbywać
się we własnym zakresie, byle legalnie. Z mojej wiedzy wynika, że możemy rozdrobnić i
wrzucić do BIO albo dostarczyć do PSZOK-u
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